

UNLEADED FORMULA
BLEIFREIE FORMEL



Race Gas[®] Ultra

Race Fuel Concentrate
for Professional Competition
OFF ROAD USE ONLY



DANGER!
FLAMMABLE / BRENNBAR
POISON / GIFTIG

**Based on independent laboratory testing. / *Angaben basieren auf unabhängigen Labortests..*

946 mL

Do not smoke. Do not swallow. Do not get in eyes or on skin or clothing. Do not breathe fumes.

Use only in well ventilated area. Keep away from flames, such as pilot light, and any object that sparks, such as an electric motor. Keep out of reach of children. Wear a MSHA/NIOSH approved (or equivalent) full-facepiece airline respirator in the positive pressure mode. Wear impervious gloves to prevent contact with the skin. Use only in a well-ventilated area.

FIRST AID TREATMENT:

Contains 2-methoxy-2-methyl propane (1634-04-4) Methylcyclopentadienyl manganese tricarbonyl (12108-13-3), Dimethyl benzene (1330-20-7) 2,2,4-trimethylpentane (540-84-1).

If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do NOT induce vomiting. If in eyes or on skin, rinse well with water. If on clothes, remove clothes. If breathed in, move person into fresh air.

Race Gas[®] Ultra is specifically formulated for the rigorous demands of very high compression engines, especially forced induction and nitrous oxide injected applications. When blended with premium pump gasoline RACE-GAS[®] ULTRA will equal the performance of high octane commercial racing fuel, up to 120 octane (Research Octane Rating). Benefits include:

- Increase the octane up to 120 octane (RON)
- Stabilizes flame front for a more efficient fuel burn
- Increase the chemical oxygen of the fuel without alcohols
- Cools cylinder head temperatures
- Protects against valve seat recession
- Blend what octane you want, when you want
- Will not harm O2 sensors, catalytic converters or fuel system components

Blend 1 can of RACE-GAS[®] ULTRA with:

15 liters of 98 to make 120 octane
15 liters of 95 to make 116 octane
15 liters of 91 to make 112 octane

Race Gas[®] Ultra is specifically designed to make either 120, 116, or 112 octane. We do not recommend blending to lower octane level. If your engine requires less octane than 108 please try our original formula RACE-GAS Race Fuel Concentrate.

SHAKE BEFORE USE
DO NOT EXPOSE TO DIRECT SUNLIGHT
STORE BLENDED FUEL IN UV PROTECTED CONTAINER

Check it out!



Made in the USA

Part # CA200032
U.S. Pat. 9,644,162,B2

To order more or questions:
(855)-RACE GAS (722-3427)
or visit www.race-gas.com

Motorsports Fuel & Equipment, Inc.
2180 Cty Road 42W
Burnsville, MN 55337

Nicht rauchen. Nicht verschlucken. Nicht in die Augen, auf die Haut oder Kleidung gelangen lassen. Dämpfe nicht einatmen.

Nur in gut belüfteten Bereichen verwenden. Von Flammen, wie z. B. einer Zündflamme, und allen Gegenständen, die Funken erzeugen, wie z. B. einem Elektromotor, fernhalten. Außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahren. Tragen Sie ein zugelassenes Vollmasken-Atemschutzgerät im Überdruckmodus. Tragen Sie undurchlässige Handschuhe, um den Kontakt mit der Haut zu vermeiden. Nur in einem gut belüfteten Bereich verwenden.

ERSTE HILFE:

Enthält 2-Methoxy-2-methylpropan (1634-04-4) Methylcyclopentadienylmangantricarbonyl (12108-13-3), Dimethylbenzol (1330-20-7) 2,2,4-Trimethylpentan (540-84-1).

Bei Verschlucken sofort eine Giftnotrufzentrale oder einen Arzt anrufen. KEIN Erbrechen herbeiführen.

Bei Berührung mit den Augen oder der Haut gut mit Wasser abspülen. Bei Verschmutzung der Kleidung: Kleidung ausziehen. Wenn eingeatmet, Person an die frische Luft bringen.

Race Gas[®] Ultra wurde speziell für die strengen Anforderungen von Motoren mit sehr hoher Verdichtung entwickelt, insbesondere für Anwendungen mit Turbo- oder Kompressoraufladung und Lachgaseinspritzung. Im Gemisch mit ROZ-Benzin erreicht RACE-GAS[®] ULTRA bis zu 120 Oktan (ROZ) und liefert damit die gleiche Leistung, wie kommerzielles (und weitaus teureres) Rennbenzin.

Die Vorteile umfassen:

- Erhöhung der Oktanzahl auf bis zu 120 Oktan (ROZ)
- Stabilisierung der Flammenfront für eine effizientere Kraftstoffverbrennung
- Erhöhung des Sauerstoffgehalts im Kraftstoff ohne Zugabe von Alkoholen
- Verminderung der Zylinderkopftemperaturen
- Schutz vor Ventilverschleiß
- Passen sie Ihren Oktanwert an - wann und wo Sie wollen
- Unschädlich für Lambdasonden, Katalysatoren oder Kraftstoffsystem-Komponenten

Mischen Sie 1 Dose RACE-GAS[®] ULTRA mit:

15 Liter 98 für 120 Oktan
15 Liter 95 für 116 Oktan
15 Liter 91 für 112 Oktan

Race Gas[®] Ultra ist speziell gestaltet für die Herstellung von 120, 116 oder 112 Oktan. Wir empfehlen es nicht auf niedrigere Oktanwerte zu mischen. Wenn Ihr Motor eine geringere Oktanzahl als 108 benötigt, verwenden Sie bitte unser RACE-GAS Race Fuel Concentrate mit Originalformel.

VOR GEBRAUCH SCHÜTTELN
NICHT DIREKTER SONNENEINSTRALUNG AUSSETZEN
KRAFTSTOFFGEMISCH IN EINEM UV-GESCHÜTZTEM BEHÄLTER AUFBEWAHREN



— CUT
- - - BLEED
- - - COPY AREA